
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 194 af 19. november 2014 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Lene Skov Henningsen 

  

17. december 2014 
J.nr. 14-4996403 

  

Skatteudvalget 2014-15
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 194
Offentligt



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Ministeren bedes i forbindelse med besvarelsen af dette spørgsmål forholde sig til, at der 

forud for mediestøtteloven blev nedsat et mediestøtteudvalg (det såkaldte Dyremose-

udvalg) til at formulere anbefalinger til udformningen af mediestøtteloven, og at der såle-

des lå en lang proces med omfattende drøftelser af forskellige modeller forud for den 

endelige udformning af mediestøtteloven. Som bekendt er mediestøtteloven i meget vidt 

omfang baseret på anbefalingerne fra Dyremose-udvalget. 

 

Svar 

Jeg henviser til mit svar på spørgsmål nr. 193 af 19. november 2014.  

 

 

 

 

 

 

 

 


	Spørgsmål
	Svar

